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Fremmødte:	Michael,	Lars,	Gert,	Finn,	Lene	og	Lasse.	Afbud:	Noah	og	Barbara	 

 
1. 
Ingen kommentarer til forrige referat. 
 
2. 
Sannie har fået nyt job, og har ikke længere tid til at varetage bestyrelsesarbejdet. Så fremover er Gert 
eneste suppleant. I den seneste storm er endnu et af de gamle træer på pladsen væltet. Michael har kørt 
det bort. 
 
3. 
Siden sidste møde har vi fået suget vejbrønde for 5.600 kr. Regnskaberne taget til efterretning. 
 
4. 
Der er almindelig enighed om at veje og fortove i vores forening er i meget dårlig tilstand. Dette skyldes dels 
vores politik med at spare op inden vi renoverer hele vejstykker ad gangen, dels skyldes det at mange 
medlemmer helt eller delvis undlader at foretage løbende vedligehold af rendestene og fortovsarealer. Vi 
beslutter at fremstille en husstandsomdelt flyer, som informerer om den enkelte grundejers ansvar og 
opgaver. Den vil vi evt. følge op med henvendelse direkte til beboere, som åbenlyst ikke foretager 
vedligehold af fællesarealer. 
 
Pladsudvalget v. Lene og Barbara har indhentet tilbud fra gartneren om rydning af det store L-formede bed. 
Der beskæres kraftigt, enkelt solitærbuske tyndes dog ud og beskæres. Enebær opstammes, tyndes ud.  
Bortkørsel af affald. Pris i alt 16.400kr inkl. moms. Beplantning af 3 kummer og 1 stort bed med 8 stk. 
historiske roser og 32 stk. Høstanemoner og 9 stk. kampestenbræk. Pris i alt 6.800kr inkl. moms. Med 
mindre, der sker noget afgørende på kommende HOFOR-møde, så tiltræder bestyrelsen at lade dette 
arbejde udføre. 
 
5. 
Workshop 2 er i næste uge, og der er ti tilmeldte deltagere. Der er enighed i bestyrelsen om, at vi stadig 
prioriterer højst at udnytte det asfalterede areal på pladsen. Det er tydeligt at HOFOR gerne vil lave vejbede, 
men det er vi ikke meget interesserede i. Michael og Finn vi kigge på vore veje og være klar med et bud på, 
hvor det overhovedet er praktisk muligt at anlægge vejbede forud for HOFOR-mødet på tirsdag. 
 
6. 
En beboer har observeret et rottehul og anmeldt det til skadedyrsbekæmpelsen. Vi afventer en 
opfølgning på det. 


